
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 16. října 2023 

Přítomni: JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D., Ing. Irena 

Honková, Ph.D., RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková 

Stříteská, Ph.D., Ing. Josef Novotný, Ph.D., Mgr. Pavel Sedlák, Ph.D., PaeDr. 

Alexandr Šenec, Mgr. David Zapletal, Ph.D., Mgr. Jan Mandys, Ph.D., Ing. Anna 

Dvořáková, Ing. Nikola Hausmannová, František Kvapil, Soňa Mrázková 

Omluveni: Bc. Tomáš Chrastina 

Hosté: prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D. 

 

Na začátku přítomno 14 z 15 senátorů. 

AS FES je usnášeníschopný. 

 

Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána     9. října 2023 

Materiály k projednání na zasedání rozeslány    9. října 2023 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Volba kandidáta na funkci děkana. 
3. Různé. 

 

Předseda AS FES dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Následně ověřil 

účast přítomných senátorů.  

 

1. Schválení programu zasedání  

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl 

nikdo žádné připomínky.  

Poté proběhlo hlasování.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

schvaluje program zasedání v předloženém znění.  

Hlasování: 14 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

 

 



 

 

2. Volby kandidáta na funkci děkana 

Dr. Šmíd stručně seznámil přítomné se základními informacemi ohledně 

dosavadního průběhu volby a s postupem při volbě v AS FES. Jediným 

navrženým kandidátem je prof. Stejskal. 

Nikdo ze senátorů nevznesl žádné dotazy ani připomínky. 

 

Poté proběhla tajná volba kandidáta na funkci děkana. Ve volbě bylo odevzdáno 

14 platných hlasovacích lístků. 

Kandidát prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., obdržel 14 hlasů. 

  

Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice proto 

navrhuje rektorovi za kandidáta na funkci děkana pro funkční období let 2024-

2027 prof. Ing. Jana Stejskala, Ph.D. Dle jednacího řádu předloží senát 

prostřednictvím svého předsedy výsledek volby do sedmi dnů rektorovi. 

 

Děkan prof. Stejskal poděkoval členům senátu za podporu a důvěru. Uvedl, že 

pokud jej rektor jmenuje, rád by pokračoval obdobným způsobem. Zmínil, že se 

domnívá, že na fakultě proběhla kvalitativní změna a že vedení odvedlo velký kus 

práce. Dále uvedl, že největší hrozbou, která fakultu čeká, je financování. 

 

3. Různé  

Dr. Šmíd uvedl, aby senátoři počítali s dalším zasedáním na přelomu října a 

listopadu (pravděpodobně 6.11.), kde by mělo dojít ke zvolení disciplinární 

komise a navržení kandidáta(ů) do Rady vysokých škol za FES (volbu kandidátů 

provádí AS UPCE). Děkan k tomu uvedl, že v krizových okamžicích reprezentace 

vysokých škol nabývají na významu, čemuž by měli odpovídat návrhy kadidátů, 

tak aby se jednalo o lidi s odpovídající moudrostí a zkušeností. Dále doplnil, že 

by na příští zasedání měl být předložen přepracovaný návrh studijního programu 

double degree, který neprošel přes Radu pro vnitřní hodnocení. 

Dr. Šmíd poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 

 

V Pardubicích, 16. října 2023 

 

JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 

předseda AS FES 

 

 


